
 
 
 
 
 
 
 
          
Beograd, 10.12.2012. godine       

  
 
Zapisnik sa Izborne Skupštine Rvačkog saveza Srbije koja je održana 05.10.2012. godine u 

Subotici u prostorijama sportske hale "Dudova šuma", sa početkom u 15:00 časova 
 

 
Za ovu sednicu Izborne Skupštine predložen je sledeći  
 

D N E V N I     R E D 
 

1.  Izbor Verifikacione komisije i podnošenje izveštaja Verifikacione komisije o broju 
glasova koliko ima delegata na Izbornoj skupštini Rvačkog saveza Srbije (RSS) 
2.  Izbor ostalih radnih organa Skupštine:  
  - Radno Predsedništvo 
  - Zapisničar 

- Izborna komisija 
3.  Usvajanje dnevnog reda Skupštine RSS., 
4. Usvajanje zapisnika sa Skupštine RSS održane 28.12.2011. g. u Somboru., 
5. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine RSS., 
6. Izveštaji o radu i rezultatima u proteklom olimpijskom ciklusu 2008-2012. g,: 
 - Izveštaj o radu Izvršnog odbora i Predsednika RS Srbije (izvestilac: Ž. Trajković),  
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u GR stilu (izvestilac: M. 
Dokmanac), 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u slobodnom stilu 
(izvestilac: V. Varagić), 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija rvanja za žene (izvestilac: 
I. Frgić), 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u neolimpijskim 
disciplinama (izvestilac: A. Rajačić) 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacije veterana 
(izvestilac: S. Zatezalo) 
7.  Diskusija po podnetim izveštajima i donešenje odluka po istim., 
8. Izveštaj o finansijskom poslovanju u periodu januar – septembar 2012. g.  
(Izvestilac - M. Jelić) 
9. Izveštaj Nadzornog odbora o poslovanju RSS u periodu januar – septembar 2012. 
g., (Izvestilac: S. Zatezalo) 
10.  Diskusija po podnetim izveštajima i donešenje odluka po istim, 
11. Izbor novog rukovodstva Rvačkog saveza Srbije za novi olimpijski ciklus: 
 - Predsednika Skupštine RSS, 
 - Predsednika RSS. 
 -Verifikacija predloženih članova Izvršnog odbora RSS na predlog izabranog 
predsednika RSS, 
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 - Predsednika i članova Nadzornog odbora, 
12. Predlog okvirnog plana rada za novi olimpijski ciklus 2012-2016. g., 
13. Diskusija po podnetom planu i donošenje odluke po istom, 
14. Prijem novih klubova u članstvo Rvačkog saveza Srbije i verifikacija promena 
naziva klubova., 
15. Razno. 
 
 
 
Na predlog predsednika Skupštine izabrano je: 
Radno Predsedništvo u sastavu: Nenad Lalović, Željko Trajković i Rajko Baltić. 
Zapisničar: Milan Jelić 
Verifikaciona komisija: Slaven Dokmanac i Milan Jelić. 
 
 Nakon uvida u dostavljena punomoćja verifikaciona komisija je konstatovala da 
Skupštini prisustvuje 22 delegata klubova sa 41 pravom glasa od 46 koji su imali pravo glasa 
prema Statutu i odluci Predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije i to su delegati sledećih 
rvačkih klubova:  
 

1. „Spartak“ Subotica, 3 delegata 
2. „Partizan“ Beograd, 3 delegata 
3. „Proleter“ Zrenjanin, 3 delegata 
4. „Radnički“ Kragujevac, 2 delegata 
5. „Potisje“ Kanjiža“, 3 delegata 
6.  „Senta“ Senta, 2 delegata 
7. „Radnički“ Sombor, 3 delegata 
8.  „Soko“ Sombor, 1 delegat 
9. „Tent“ Obrenovac, 1 delegat 
10. „Herkules“ Gornji Breg, 1 delegat 
11. "Mladost" Valjevo 1 delegat   
12. „Aleksandrovo“ Subotica, 1 delegat 

13.  „Kragujevac“ Kragujevac, 1 delegat 
14. „Omladinac“ Zrenjanin, 1 delegat 
15. „Partizan“ Tomaševac, 2 delegata 
16. „Vitez“ Šabac, 1 delegat 
17.  „Omladinac“ Botoš, 1 delegat 
18.  „Amater“ Sombor, 1 delegat 
19. "Prozivka" Subotica 1 delegat  
20. „Beograd“ Beograd 1 delegat 

      21. "Sremac" Golubinci 1 delegat 
      22. "Lj.I.-Gedža" Mladenovac i delegat 
        

 
Nakon izveštaja verifkacione komisije, Predsednik Skupštine je obavestio da Skupština ima kvorum 
za rad i donošenje odluka. 
Predsednik Skupštine je pitao prisutne da li se usvaja predloženi dnevni red i da li ima predloga po 
tom pitanju. Predloženi dnevni red  usvojen je bez dopuna. 
 
4. Usvajanje zapisnika sa Skupštine održane 28.12.2011. godine 
 
Zapisnik sa Skupštine održane 28.12.2011. godine jednoglasno je usvojen. 
 
5.  Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
 
Predloženi Poslovnik o radu Skupštine Rvačkog saveza Srbije jednoglasno je usvojen. 
 
6. Izveštaji o radu i rezultatima u proteklom olimpijskom ciklusu 2008-2012. g,: 
  
 - Izveštaj o radu Izvršnog odbora i Predsednika RS Srbije (izvestilac: Ž. Trajković),  
 
Izveštaj o radu Izvršnog odbora (Predsedništva) RSS u prethodnom olimpijskom ciklusu obrazložio 
je Ž. Trajković i istakao da je zadovoljan ukupnim radom i postignutim rezultatima. Ž. Trajković je 



 
u svom izvaeštaju pohvalio rad trenera, koordinatora, kancelarije, komisija kao i organizaciju velikih 
takmičenja u našoj zemlji. Pored raznih nedaća koje su nam se dešavale (upotreba nedozvoljenih 
doping sredstava, saobraćajna nesreća juniora i dr.) postugnutim rezultatima objektivno moramo biti 
zadovoljni. Takođe, veoma mnogo je urađeno na poboljšanju položaja RSS na domaćem i 
međunarodnom planu sa ciljem da se to još više unapredi. Rad po komisijama se mora još poboljšati, 
a naročito na polju markentinga.  
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u GR stilu (izvestilac: M. 
Dokmanac) 
M. Dokmanac je ukratko obrazložio izveštaj koji o rezultatima reprezentativnih selekcija GR stila 
naglasivši da možemo biti zadovoljni samo sa rezultatima seniorske selekcije. Kofd juniora i kadeta 
nemamo zadovoljavajuće rezultate što zbog objektivnih okolnosti (teška saobraćajna nesreća 
juniorske reprezentacije), što zbog nedovljno dobrog rada po klubovima. M. Dokmanac se zahvalio 
na podšci koju je imao u dosadašnjem radu na mestu selektora/glavnog trenera i poželeo uspeha u 
radu u novom olimpijskom ciklusu. 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u slobodnom stilu (izvestilac: 
V. Varagić) 
V. Varagić je istakao da je za vrme od kada je izabran na mesto koordinatora za slobodan stil u 
rvanju za muškarce dosta (1,5 godina) toga urađeno i pomereno na bolje. Oslonaca njegovog 
dosadašnjeg rada je na rvačima koji treniraju isključivo slobodan stil, nastup na međunarodnim 
turnirima u zemljama iz okruženja na bazi reciprociteta, kao i organizacija stručnih i trening  mini-
kampova i priprema. Takođe, postignuti sportski rezultati su zadovoljavajući u odnosu na 
mogućnosti. 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija rvanja za žene (izvestilac: I. 
Frgić) 
Igor Frgić je rekao da je lično veoma zadovoljan postignutim rezultatima u četvorogodišnjem radu 
jer su osvojene 3 (tri) evropske medalje. Međutim, ova godina nije bila uspešna i posao nije odrađen 
do kraja što se naročito odnosi na rad sa Unom Tuba. Smatra da naše devojke imaju potencijala, ali 
se mora još više ulagati u njihov rad kako bi se došlo do još boljih rezultata. 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacija u neolimpijskim disciplinama 
(izvestilac: A. Rajačić) 
A. Rajačić nije prisustvovao Skupštini zbog privatnih problema, a njegov izveštaj je objavljen na 
sajtu RSS. 
 - Izveštaj o radu i postignutim rezultatima reprezentacije veterana 
(izvestilac: S. Zatezalo) 
S. Zatezalo je obrazložio izveštaj o postugnutim rezultatima veteranske selekcije posebno istakavši 
da se naši veterani ni sa jednog takmičenja nisu vratili bez osvojenih najviših odličja. S. Zatezalo 
smatra da treba i dalje insistirati i konkurisati kod FILA-e za organizaciju velikih takmičenja u 
kategoriji veterana.  
 
7.  Diskusija po podnetim izveštajima i donešenje odluka po istim., 
Po podnetim izveštajima diskutovali su: R. Baltić i Ivica Frgić koji su istakli zadovoljstvo 
postignutim sportski rezultatima i ukupnim radom RSS u prethodnom olimpijskom ciklusu. 
Istaknuto je da, u cilju razvoja rvanja, treba organizovati što više priprema u našoj zemlji i da treba 
razmišljati o formiranju dva rvačka centra. 
Delegati Izborne Skupštine Rvačkog saveza Srbije jednoglasno su usvojili podnete izveštaje o radu i 
rezultatima proteklom olimpijskom ciklusu 2008-2012. godine. 
 
8. Izveštaj o finansijskom poslovanju u periodu januar – septembar 2012. g.  
(Izvestilac - M. Jelić) 
M. Jelić je, ukratko, obrazložio podneti izveštaj o finansijskom poslovanju RSS u periodu januar - 
septembar 2012. godine koji je urađen u skladu sa izveštajem računovodstvenog servisa Sportskog 



 
saveza Srbije. Sva izvršena plaćanja sa računa Rvačkog saveza Srbije izvršena su odlukama Izvršnog 
odbora RSS, a za svaku sednicu su dostavljani finansijski izveštaji u periodu između sednica. 
Takođe, izveštaj sadrži i nacionalna priznanja i stipendije za koje RSS samo vrši transfer. 
 
 
9. Izveštaj Nadzornog odbora o poslovanju RSS u periodu januar – septembar 2012. g., 
(Izvestilac: S. Zatezalo) 
 
S. Zatezalo je istakao da je uvidom u dokumentaciju o poslovanju RSS, za razliku od nekig 
ptrehodnog perioda, Savez radio i poslovao u potpunosti po Zakonu i po odlukama Izvršnog odbora 
RSS.  
 
 10.  Diskusija po podnetim izveštajima i donešenje odluka po istim 
 
Izveštaj o finansijskom poslovanju u periodu januar - septembar 2012. godine jednoglasno je 
usvojen. 
Izveštaj Nadzornog odbora o poslovanju RSS u periodu januar - septembar 2012. godine 
jednoglasno je usvojen. 
 
11. Izbor novog rukovodstva Rvačkog saveza Srbije za novi olimpijski ciklus: 
 - Predsednika Skupštine RSS, 
 - Predsednika RSS. 
 -Verifikacija predloženih članova Izvršnog odbora RSS na predlog izabranog 
predsednika RSS, 
 - Predsednika i članova Nadzornog odbora, 
 
N. Lalović je izvestio da su kancelariji RSS, u skladu sa propisanim rokom, dostavljeni sledeći 
predlozi: 
- za Predsednika Skupštine RSS                       Nenad Lalović  
predlagači: RK "Proleter" iz Zrenjanina, RK "Partizan" iz Beograd, RK "Radnički" iz Sombora, RK 
"Omladinac" iz Zrenjanina i RK "Omladinac" iz Botoša 
 
- za Predsednika Rvačkog saveza Srbije           Željko Trajković 
predlagači: RK "Proleter" iz Zrenjanina, RK "Partizan" iz Beograd, RK "Radnički" iz Sombora, RK 
"Omladinac" iz Zrenjanina, RK "Omladinac" iz Botoša i članovi seniorske reprezentacije  
 
- za Predsednika i članove Nadzornog odbora  Savo Zatezalo, predsednik, Borislav Budimir, član 
i Mirko Jerković, član. 
predlagači: RK "Proleter" iz Zrenjanina, RK "Partizan" iz Beograd, RK "Radnički" iz Sombora, RK 
"Omladinac" iz Zrenjanina i RK "Omladinac" iz Botoša 
 
Kako nije bilo drugih predloga za navedene funkcije, Izborna Skupština je pristupila glasanaju : 
 
Nenad Lalović jednoglasno je izabran na mesto Predsednika Skupštine Rvačkog saveza Srbije u 
olimpijskom ciklusu 2012-2016. godine 
Željko Trajković jednoglasno je izabran na mesto Predsednika Rvačkog saveza Srbije u 
olimpijskom ciklusu 2012-2016. godine 
Za Predsednika i članove Nadzornog odbora u olimpijskom ciklusu 2012-2016. godine jednoglasno 
su izabrani: Savo Zatezalo, predsednik, Borislav Budimir, član i Mirko Jerković, član. 
 



 
 -Verifikacija predloženih članova Izvršnog odbora RSS na predlog izabranog 
predsednika RSS, 
Na predlog Ž. Trajkovića, Izborna Skupština RSS jednoglasno je verifikovala sledeće članove 
Izvršnog odbora Rvačkog saveza Srbije: 
Ž. Trajković, predsednik, Rajko Baltić, potpredsednik, Zoran Sinđić, potpredsednik, Zoltan Balint, 
član, Zoran Mijić, član, Gradimir Dedić, član, Dragna Vulešević, član i Ivica Frgić član (kao 
Predsednik Rvačkog saveza Vojvodine. Nakon Izborne Skupštine Rvačkog saveza centralne Srbije i 
nakon izbora novog predsednika, isti će biti (po automatiznu) verifikovan za člana Izvršnog odbora 
Rvačkog saveza Srbije. 
 
12. Predlog okvirnog plana rada za novi olimpijski ciklus 2012-2016. g., 
 
Predlog okvirnog plana rada u narednom olimpijskom ciklusu obazložio je Ž. Trajković koji je rekao 
da će doći do kadrovskih promena po pitanju struke i odrđenih komisija RSS. Takođe, RSS će 
nastaviti sa dosadašnjom praksom potpisivanja ugovora sa klubovima tehničkim organizatorima 
najvećih međunarodnih takmičenja, sa finansiranjem domaćih takmičenja, sa finansiranjem trenera 
po klubovima koji postižu najbolje rezultate u pionirsko-kadetskom uzrastu, sa nabavkom sportske 
opreme i rekvizita i dr. Finansijskim planom RSS za 2013. godinu, pored ostalog je i predviđeno da 
će novoizabrani treneri/koordinatori u slobodnom stilu za žene i mukarce imati opredeljeni iznos 
sredstava sa kojima će moći nezavisno da raspolažu, kao i koordinatori za veterane i neolimpijske 
discipline. O njihovi izveštajima o radu i postignutim rezultatima odluke će donositi Izvršni odbor 
RSS na svaka 3 (tri) meseca kako bi se imao uvid da se novac pravilno raspoređuje. Procentualni 
iznosi sredstava koje će dobijati od iznosa koje RSS bude dobio za 2013. godinu su: 3% za slobodan 
stil za muškarce, 4% slobodan stil za žene, 2% za veterane i 2% za neolimpijske discipline. Pored 
toga, u finansijskom planu RSS za 2013. godinu obuhvaćeni su svi rashodi koje će naš savez imati, s 
tim da Izvršni odbor, kao izvršni organ Skupštine, ima pravo da taj plan koriguje u skladu sa 
nepredviđenim okolnostima koje mogu da nastanu.  
Na kraju, Ž. Trajković je predložio da Skupština RSS predloženi finansijski plan za 2013. godinu 
usvoji, a da Izvršni odbor ima pravo na korekcije. 
 
13. Diskusija po podnetom planu i donošenje odluke po istom 
 
U diskusiji su učestvovali: 
S. Stankov - smatra da je potrebno veće ulaganje za potrebe rvanja za žene gde se naročito misli na 
pripremama i međunarodnim test takmičenjima. 
V. Varagić smatra da 3% nije dovoljan iznos da bi se napravio još veći pomak u slobodnom stilu za 
muškarce. 
 
Skupština Rvačkog saveza Srbije je jednoglasno usvojila predloženi plan rada u olimpijskom ciklusu 
i predloženi finansijski plan za 2013. godinu. 
Skupština Rvačkog saveza Srbije ovlašćuje Izvršni odbor Rvačkog saveza Srbije da može izvršiti 
određene korekcije u finansijskom planu za 2013. godinu, u skladu sa ukazanim potrebama. 
 
14. Prijem novih klubova u članstvo Rvačkog saveza Srbije i verifikacija promena naziva 
klubova 
 
M. Jelić je obavestio da je kancelariji RSS dostavljen zahtev da se Rvački klub "Bojan Rangelov" iz 
Bosilegrada primi u članstvo Rvačkog saveza Srbije, uz prateću dokumentaciju. 
Pored toga, kacelariji RSS su dostavljeni zahtevi o promeni naziva i sedišta sledećih klubova: 
RK "Beočin" iz Beočina  u RK "Vračar" Beograd 
RK "Savski venac" iz Beograda u RK "Dorćol" Beograd 



 
RK "Bačka Topola" iz Bačke Topole u RK "Stari grad" Beograd 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Skupština je donela sledeće odluke: 
Rvački klub "Bojan Rangelov" iz Bosilegrada se prima u članstvo Rvačkog saveza Srbije 
 
Povodom zahteva za promenom imena i sedišta klubova Skupštine daje ovlašćenje Izvršnom odboru 
da to pitanje razjasni i donese odluke.  
 
 
 
 
 
Skupština je završila sa radom u 18:30 časova. 
 
 
 

RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
          Zapisnik vodio:    Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar                                                 Nenad Lalović, predsednik Skupštine 
 
 
 


